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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:1304 Förbud mot neonikotinoider

EU-kommissionen har nyligen lagt fram ett förslag om förbud mot 
neonikotinoider. Enligt förslaget ska förbudet även innefatta grödor som inte 
drar åt sig pollinerande insekter, som exempelvis sockerbetor. 

Förslaget oroar många lantbrukare inom sockernäringen, då det mesta av 
utsädet är betat med neonikotinoider. Det är viktigt att poängtera att 
neonikotinoider är farliga för pollinerande insekter, men att detta inte gäller 
sockerbetor eftersom de inte blommar och därmed inte är attraktiva för 
pollinerande insekter. Sockernäringen varnar nu för att ett förbud skulle 
innebära att skörden i Sverige skulle bli cirka 10 procent lägre och skulle kosta 
lantbruket ca 60 miljoner kronor.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet: 

 

Hur ser statsrådet och regeringen på EU-kommissionens förslag gällande 
förbud mot neonikotinoider, och är statsrådet beredd att vidta åtgärder för att 
mildra de effekter som ett förbud skulle få för svenska betodlare? 

………………………………………

Jonas Jacobsson Gjörtler (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-28
Besvaras senast
2017-05-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


